
ZÁPIS Z 23. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 26. 8. 2021 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 9.00 hod. / Konec jednání: 9.30 hod. 
Jednání řídil: Jiří Komrska, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Zuzana Freitas Lopesová, David Kašpar, Denisa 
Řezníčková 
Hosté: –  
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 1 + 1 (příloha) 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 23/2021: 
 
1. Zpětná vazba k letnímu číslu měsíčníku (červenec/srpen). 
2. Tematický plán zářijového čísla. 
3. Různé. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K LETNÍMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU (ČERVENEC/SRPEN). 
 
-Členové redakční rady diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli podstatné výhrady či 
připomínky. 
_______________________________________________________________________________ 
2. TEMATICKÝ PLÁN ZÁŘIJOVÉHO ČÍSLA. 
  
-Redaktor M. Pencák představil téměř dokončený zlom zářijového čísla a návrh řazení a obsahu 
zbývajících stránek. Členové rady položili k předloženým podkladům několik otázek, které byly 
zodpovězeny. Po vyslovení souhlasu s koncepcí čísla ze strany členů rady byl tento bod ukončen.   
 
-Rozpis stránek tvoří přílohu tohoto zápisu. 
_________________________________________________________________________________ 
3. RŮZNÉ. 
 
-Členové radakční rady vedli krátkou diskuzi o možných námětech na tematické zaměření 
dalších čísel měsíčníku do konce roku. Bylo domluveno, že náměty budou v nejkratší době zasílat 
reaktorovi. 
 
-Dalším diskutovaným tématem byla finanční situace vydávání titulu a informace o materiálu 
předloženého v Radě MČ, kterým se rozpočet titulu navyšuje o cca 900.000 Kč. V této souvislosti 
byly diskutovány otázky dosavadních výrobních nákladů a výnosů titulu za jednotlivá vydání. 
Předmětem rozpravy se staly i náklady na právní služby spojené s přípravou výběrových řízení. 
Přítomný radní David Kašpar si položené otázky osvojil a navrhl požádat vedoucího tiskového 
oddělení a gesčního člena Rady MČ o přehlednou tabulku nákladů spojených s vydáváním 
jednotlivých čísel měsíčníku a příslušné podklady.  
 
-V souvislosti s přípravou zářijového čísla měsíčníku byl domluven termín konání příštího 
jednání redakční rady na 23. září 2021 od 8.30 hod. online. 
 
 
____________________________     
Zapisovatel: Marcel Pencák     


